

طلب كشوفات وتقارير المستثمر **Investor Statements and Reports Request**

		Аррисации расе:	טט / וי	1141 / 1111	فريح السب.				
DFM I	nvestor Number (NIN):	، بسوق دبي المالي :	رقم المستثمر الخاص	Full Name of Invest	or:		كامل للمستثمر:	الاسم الك	
Securi	ties Statements						الأوراق المالية	كشوفات	
	Investor Balance in all Listed Securities	Specify Dat	e: DD / M	M / YYYY	حدد التاريخ:	عالية المدرجة	رميد المستثمر لدى كافة الأوراق ا		
	Investor Balance for Specified Company: Compa	ny Name Specify Dat	e: DD / M		حدد التاريخ:		رميد المستثمر لدى شركة واحدة:		
	Investor Balance with Trading Member: Frading N	Member Name Specify Date	e: DD / M		حدد التاريخ:	د المستثمر لدى عضو التداول: اسم عضو التداول			
	Investor Securities Movement Report	From Date:			من تاريخ:	IOÎT.	تقرير تحويلات الأوراق المالية للمس		
	mivestor securities movement report	To Date:			إلى تاريخ:		سریر تحویدت احوراق انسایت تنس		
	Investor Statement of Account	From Date:			من تاريخ:		تفاصيل حساب المستثمر		
	invocal distance of Account	To Date:			إلى تاريخ:				
	Investor Securities Activity Report	From Date:			من تاریخ:	ير حركة الأوراق المالية للمستثمر			
	The second coordinates receiving the point	To Date:			إلى تاريخ:				
Transaction Details with Trading Member (Please fill the table below) المفقات لدى عضو التداول (يرجى تعبئة الجدول أدناه)									
To Da	rrom Date إلى تاريخ	من تاریخ Account Number v	vith Trading Membe	و التداول r	رقم الحساب لدى عف	Trading Member Name	اسم عضو التداول	ρ No.	
								.1	
								.2	
								.3	
Cash D	Dividends and iVESTOR Card Statements						الأرباح النقدية وبطاقة آيفستر	كشوفات	
		From Date:	DD / M	M / YYYY	من تاريخ:				
Ш	Cash Dividends Statement	To Date:			إلى تاريخ:	شف مساب الأرباع النقدية		S	
		From Date:			من تاریخ:				
iVESTOR Card Statement		To Date:			إلى تاريخ:	كشف حساب بطاقة آيفستر		S	
Metho	d of Receiving Statement						ىتلام الكشف	طريقة اس	
By Email البريد الإلكتروني			By Print	التسليم مطبوع	نسخة على قرص مرن 📗 On CD				
The Statement will be sent to the سيام إيسال التأشف علي الوديد الأدوادي المال التأشف علي الوديد الأدوادي المساع التسمل الرسواة دبي السائل									
طلب رسالة لمن يهمه الأمر									
ال عدم إمثلاك رقم مستثمر في سوق دبي المالي يرجى If you do not have an Investor Number (NIN) at Dubai Financial Market , وي حال عدم إمثلاك رقم مستثمر في سوق دبي المالي يرجى Please provide us with the below information:									
Emirates ID No./ Passport No:									
Mobile Phone No:									
Emai	l:						ـلکتروني:	البريد الا	
	se Select the Language of the Letter: tter will be sent to the email.	English				اللغة العربية	تيار لغة الرسالة: ل الرساله على البريد الإلكاروني.	یرجی اخا *سبتم إرسا	
Ackno	wledgment							إقرار	
It, the undersigned, hereby undertake, as an investor, Agent or Guardian, full legal and financial liability for the accuracy of completing the information. I agree and I am in my full legal capacity, to release Dubai CSD from any liability that may arise from and deficiency or error in providing any of the data or information set forth in this application. I therefore wave irreversibly my right to claim from Dubai CSD any material, compensation or otherwise to meet any claims. I have read the Terms and Conditions which can be found at twww.dubaicsd.ee website under the section Terms & Conditions which forms part of my application for an investor Number with Dubai CSD and hereby agree to be bound by them.						أنا الموقع أدناه. أقر بهذا وأتعهد يصفي مستثمر أو وكيل أو يوصي بأن أتحمل كامل المسؤولية القانونية والعالية اللي قمت بتعيتها، كما أوافق وأنا كامل أهليق المعترة شرعاً وقانونا، على إقاد طرف دري للإيداع من أي مسؤولية قد تشاعرة أي نقص أو ضاق أي من الإيناات المبينة أي هذا الطلب وعليه فإنى أسقط مقي دون رجعة في طالبة دري للإيداع بأي تعويش ماحري أخلافه لقد قرأت تحت ماذة "الشرط الواحكار التي تشكل وجا من طابق الصعول على رقم تستشر لدري نامرة دري الإيداع وأوافق معتمداته فحسه الشوط والدكام الموجودة الألم العالم العالم المتعادد العالم ا			
Guardi	an/Representative Signature/Authorized Signatory	Investor Signature	توقيع المستثمر						
Notes:								ملاوظات:	
140162;								מעניייט.	

- Completed form should be submitted to your respective Trading Member or through DFM eServices.

 Printed Statement Fee is AED 10 (AED 5 for every printed page exceeding 10 pages)

 Statement to Tool fee is AED 100

 To Whom It Mey Concern letter Fee is AED 100

 Fees are subjected to 55 Value Added Tax (VAI)

 Documents required:

 UAE Nationals and Residents: Valid copy of Emirats ID

 In case of a Seuridian (other than father): a true copy of the guardianethip order authenticated by the court or Notary Public.

 In case of a Representative a valid copy of a duly authenticated Power of Attorney issued by the court or Notary Public.

 In case of a Representative a valid copy of a duly authenticated Power of Attorney issued by the court or Notary Public.

 In case of a Representative a valid copy of a duly authenticated Power of Attorney issued by the court or Notary Public.

 In Case of a Representative a valid copy of the duly authenticated Power of Attorney issued by the count or Notary Public.

 In Case of a Representative a valid copy of the duly authenticated by the official authorities and the UAE embassy in those countries or the UAE Ministry of Foreign Affairs.

- بردى تعينة الطلب وتسليمه إلى عقو التداول أو تقديم الطنت عم القدمات اللاتكرونية لسوق دبي العالي .

 بسوم المنا أمضات العطبي 10 دراهم إذا منهمة مطبوعة تزيد عن 10 مضحات .

 بسوم إلصنا بقش الحساب إلى البدر القدم إلى أمضة مطبوعة تزيد عن 10 مضحات .

 بسوم إلصنا بقش العساب على فيرة مين 100 دراهم .

 بسوم إلصنا أم العساب على فيرة مين 100 دراهم .

 تشعر السرم المتربة القيمة المفافة بنسبة \$7(TAV) .

 المستنادت المطبوع .

 لمواطي دولة الروبارات والمقيمية نسخة سارية المقدول من الهوبة الإماراتية .

 و داور جود مي قبل الشرفة المي الأساب المواطئة .

 و دار الموجود مي قبل الشرفة سارية المعاول من الوجادة وعدل المحددة و كتاب العدل .

 و دار وجود وكيل، نسخة سارية المعاول من الوكانة مدارة من المحددة أو كانب العدل .
- يجب تمديق الوثائق والمستندات الصادرة خارج الدولة لدى الجهات المختصة وسفارة دولة الإمارات العربية المتحدة في تلك الدول أو الوزارة الخارجية الإماراتية.







